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PhDr. Čižmár: 

Moja prvá interpelácia smeruje k tomu, čo tu už povedal pán Ing. Čičatko v súvislosti 

s právnymi službami pre Mesto Trebišov sa chcem opýtať, či v prípade už aj medializovaných 

káuz ako bola Reštaurácia All for you, v prípade Zemplínska reštaurácia alebo kvetinárstvo 

Eva boli tie riešenia zo strany mesta vo vzťahu k uvedeným nájomníkom riešené tak, aby 

z toho nevyplývali ďalšie ekonomické dôsledky pre mesto. 

 

Ing. Kolesár: 

K právnym službám. Spory, ktoré ste spomínali vo veci Bugata a Bišková. Vec Bugata 

o neplatnosť výpovede z nájomnej zmluvy bola na Trebišovskom súde uzatvorená, bol tam 

ešte termín na podanie odvolania. Nemám poslednú informáciu, či teda odvolanie bolo 

podané alebo nie, zatiaľ nám nebolo doručené. Takže táto záležitosť vo veci neplatnosti 

výpovede je pre nás predbežne uzavretá. Na to nadväzuje aj spor o možnosť vypratania, takže 

v momente, keď nadobudne rozsudok právoplatnosť vo veci prvej, určite súd rozhodne aj vo 

veci vypratania. Vo veci Bišková, tam súdny spor z tohto titulu ani nenastal, pretože neboli 

zaplatené zo strany pani Biškovej súdne poplatky, takže vec prístavby k Domu služieb je 

skončená bez rozhodovania súdu.  

Záležitosť kvetinárstva. Tam je záležitosť v štádiu súdnych konaní, kde súd vydal 2 

predbežné opatrenia, ktoré mesto rešpektuje, zdôrazňujem, ktoré mesto rešpektuje. Napriek 

medializovaným a zavádzajúcim informáciám, že mesto nerešpektuje súdne rozhodnutia. Je 

treba si pozrieť časové súvislosti kauzy. Trvám na tom, opakujem to ešte raz, mesto 

rešpektuje súdne rozhodnutia. Ak súd vydá rozhodnutie o 8.40 h a mesto ukončí činnosťou 

8.10 h, nemôže mesto konať činnosť, ktoré mu prikazuje súd vo svojom rozhodnutí 

rešpektujúcom stav platný predchádzajúci deň. To prosím, aby si každý vypočul aj 3x na 

tomto zázname. Viem to doložiť a nemáme s tým najmenší problém. Všetky obvinenia mesta 

z toho, žeby mesto, ako samosprávny orgán nerešpektovalo súdne rozhodnutia odmietam 

a všetky takéto vyjadrenia sa zakladajú buď na nesprávnej informácii ale v úmysle poškodiť 

mesto, ako samosprávny orgán.  
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